



## Referat fra styremøte Ørland Båtklubb 2. 5. 2016

### **Til stede:**

Bjørn Håbrekke - formann  
Leif Skei - sekretær  
Hans J Kotte Aune – kasserer  
John Rødsjø – styremedlem  
Jostein Solem - styremedlem  
Per Larsen - varamedlem/havnekomiteen  
Inge Harper – havnekomiteen  
Arnt Tore Andersen – huskomite  
Per Haukås – huskomite

.... og møtet startet med vafler til nykokt kaffe – servert av Arnt Tore!

### **Sak 1/3 Ref forrige styremøte**

#### ***Sak 5/1 Innmelding i Kongelig Norsk Båtforbund (KNBF)***

Ørland Båtklubb er tatt opp som medlem av KNBF. Faktura for medlemskontingent kommet.

Vi har flyttet forsikringen til Norske Sjø. Bedre vilkår. Info kommer.

#### ***Sak 6/1 Kjøp av tomt***

KNBF's juridiske kommentarer til kjøpekontrakt tas med til kommunen. Leder og kasserer fortsetter forhandlingene med kommunen.

**Ansvar: Hans Jørgen K. Aune**

#### ***Sak 7/1 Momskompensasjon***

Søknad er sendt.

#### ***4/2 Sponsorkveld Ørland Sparebank***

Sekretæren deltok på sponsortilstelning i bankens lokaler og leder tok imot sjekk (kr 20.000,-) på Kultursenteret 28. april.

#### ***Sak 6/2 Faktura***

Nå er det ¼ av medlemmene som ikke har betalt sine fakturaer for 2016 (1/3 på forrige møte).

### **Sak2/3 Post/innkomne saker**

- a) Mange regninger kommet
- b) Søknad om å få nye livbøyer. "Tryg Forsikring" : "Du vil motta disse innen to til tre uker".

### **Sak 3/3 Status båtplasser**

Fremdeles 5 ledige båtplasser.

**Sak 5/3 Infoskilt.**

Ønsker om infoskilt ved havneområdet. Kasserer kommer med forslag til tekst etc. til neste styremøte.

**Ansvar: Hans Jørgen K. Aune**

**Sak 6/3 Ny dieseltank (ref Vedlikeholdsplan)**

Havnekomiteen starter arbeidet.

**Ansvar: Inge Harper**

**Sak 7/3 Klubben trenger nye vimpler**

- Norsk vimpel
- Båtklubb vimpel og KNBF vimpel

**Ansvar: Inge Harper**

**Ansvar: Hans Jørgen K. Aune**

**Sak 8/3 Årets vaktliste**

Vaktlista sendes ut på e-mail og på annet vis til de uten email. Noen eksemplarer legges ut på "kjøkkenet".

**Ansvar: Leif Skei**

**Sak 9/3 Flisjakke m/klubblogo**

Medlemmer etterlyser flisjakke. Styret kontakter fagfolk.

**Ansvar: John Rødsjø**

**Info:**

- Kjørebru nesten ferdig
- Plassen ryddet og spylt
- Platten skal beises
- Varmvasstanken skiftet
- Kjøkkenet så godt som ferdigmalt
- Kjøkkenborplata ikke fikset...

Neste styremøte mandag 6. juni kl 19:00.

Leif Skei  
sekr. (sign)